



ermitage

INTERNATIONAL SCHOOL OF FRANCE

Dispositions concernant le Coronavirus

Coronavirus: Important Information

Nous tenons à vous assurer que nous suivons l'évolution de la situation concernant l'épidémie de coronavirus avec le plus grand sérieux.

Nous sommes en lien avec les services de l'Education Nationale, qui nous indiquent que pour le moment les mesures à prendre sont similaires à celles préconisées lors de la grippe saisonnière (lavage des mains à l'eau savonneuse ou solution hydro-alcoolique, utilisation de mouchoir en papier,...).

Nous ne manquerons pas de vous tenir informés si la situation venait à évoluer. Nous savons pouvoir compter sur vous pour vivre cette situation avec bon sens et retenue.

Nous remercions par avance les familles ayant séjourné pendant les vacances de Février en **Chine, Corée du Sud, Singapour, Lombardie et/ou Vénétie en Italie** de bien vouloir entrer en contact avec la direction de l'établissement de votre enfant (école, collège, lycée et/ou ISP).

Pour de plus amples renseignements, vous pouvez suivre le lien suivant: <https://www.gouvernement.fr/info-coronavirus>

. . .

Following the school's return from vacation, we would like to inform families that we are carefully monitoring the coronavirus epidemic.

Ermitage is in contact with the Education Nationale, who has instructed that current measures to follow are similar to those taken with the seasonal flu (cleaning hands with soap and water or hand gel, using tissues, etc).

We will keep you informed should the situation evolve and require further attention. Please be mindful and act responsibly with your child's daily routine to reinforce these measures.

During the February break, should your family have been in **China, South Korea, Singapore, Lombardy and/or Veneto, Italy**, please contact the director of your child's section (Primary, Collège, Lycée and/or ISP).

For further information, please visit the following link: <https://www.gouvernement.fr/info-coronavirus>



ERMITAGE INTERNATIONAL SCHOOL OF FRANCE

46 avenue Eglé 78600 Maisons-Laffitte France

communications@ermitage.fr

[View this eNotice](#) in your web browser.

[Unsubscribe](#) from this eNotice.